
 
 

 

Redogörelse för valberedningen 2023-2025 

 

Valberedningen har efter stämman 2023 pratat ihop oss hur det har varit och hur vi tycker stämman 

tog emot vårt förslag. Vi jobbar utifrån att det ska vara en kontinuitet i förbundet.  

Vi har kommit överens med förbundsstyrelsen att få delta på två styrelsemöten tillsammans med 

dom, dels för att vi ska se hur samarbetet fungerar ett i början och ett i slutet av mandatperioden.  

Vi har samtal med kanslipersonalen Generalsekreteraren och sen har vi haft intervjuer med alla i 

förbundsstyrelsen för att dels få en bild hur läget ser ut hur samarbetet fungerar, om och vad det 

saknas för kompetens.  

Vi har även sett över att det behövs ersättare i förbundsstyrelsen så att det inte blir sårbart om någon 

avsäger sig sitt uppdrag. Vi har jobbat med arvodesförslaget som presenterats. 

Valberedningen har en grupp som vi i valberedningen använder oss av så alla ser om det kommit in 

nått som alla måste ta del av i vår kommunikation med varandra och när vi hörs vid använder vi oss av 

trepartssamtal.  

Valberedningen har haft stora problem med mailen under denna mandatperiod. Men nu fungerar 

den som den ska och vi har även fått privata celiakimailadresser. 

 

Valberedningen  

Stefan, Pillan och Monica 

 

 

 


